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VELUX IN EEN NIEUW JASJE OP KONINGSDAG 2024 
Sinds vorig jaar is Velux Elektrotech-
niek onderdeel van de OBS-groep van 
Oscar van Buijtene die overigens in 
maart van dit jaar precies 25 jaar zelf-
standig ondernemer was. 

De creatieve Pijnackernaar had al van alles 
‘ondernomen’, onder meer als slager en als 
duikinstructeur, voordat hij in de techniek als 
zelfstandige aan de slag ging. Oscar is iemand 
die kijkt en denkt in mogelijkheden. Het gevolg is 
dat hij op een heel breed vlak diverse technische 
activiteiten en producten aan elkaar koppelt, 
zodat de OBS-groep een steeds grotere familie 
is geworden. De familie is zodanig uitgedijd dat 
niet alle gezinsleden straks in het hele grote ‘huis’ 
(bedrijfspand) kunnen wonen dat gebouwd wordt 
of is op Boezem Oost in Pijnacker. 

Naast enkele andere bedrijfsonderdelen blijft 
ook Velux zelfstandig ‘wonen’ op Boezem West 
aan de Ambachtsweg. Velux is een bedrijf dat in 
Pijnacker-Nootdorp en omgeving bekend staat 
als zeer degelijk en deskundig.

Na de overname door OBS werd René van 
Haastert bereid gevonden om de dagelijkse leiding 
van Velux voor zijn rekening te nemen. René had al 
eerder als werkvoorbereider bij Velux gewerkt en 
was daar louter vertrokken omdat hij meer ambities 
had dan Velux hem op dat moment kon bieden. 

René ziet het als een mooie uitdaging om Velux 
als bedrijf te laten groeien. Naast de leiding en 
de aansturing van team – er zijn zes mensen in de 
buitendienst werkzaam en twee op kantoor – is 
zijn taak vooral om nieuwe opdrachten binnen te 
halen. Velux heeft de naam dat men vooral gericht 
is op het bedrijfsleven, ofwel de utiliteit, maar men 
wil zich juist ook veel meer op de particuliere 
sector gaan richten.

René: “Wij zijn er heel goed in om in kantoren, 
horecazaken en bedrijfspanden enzovoort de 
totale elektra te ontwerpen en uit te voeren, zowel 
in de nieuwbouw als in de verbouw, maar we 
kunnen ook voor de particulier veel betekenen. 
Steeds meer mensen hebben zonnepanelen en/
of een warmtepomp en mogelijk ook nog een 
elektrische auto die steeds opgeladen moet 
worden, met als gevolg dat de groepenkast het 
qua capaciteit niet meer aan kan. Ook in deze 
materie zijn wij heel goed thuis. We kunnen bij 
nieuwbouw en verbouw de totale elektra in het 
huis en in de tuin voor onze rekening nemen. Van 

het maken van een ontwerpplan tot en met de 
concrete uitvoering.”

René en ook de mensen van OBS hebben 
gemerkt dat het imago van Velux vooral is: een 
kwaliteitsinstallatiebedrijf voor de utiliteit en niet 
zozeer voor de particuliere sector. Om dit beeld 
anders te krijgen, is een nieuw logo ontwikkeld 
en een nieuwe site waarop alle mogelijke 
dienstverlening duidelijk in woord en beeld tot 
uiting komt. Met Koningsdag zal op enkele doeken 
op het Raadhuisplein en in het Emmapark het 
nieuwe logo zichtbaar zijn en kan men online de 
vernieuwde website bezoeken. 

Oscar van Buijtene is als eigenaar van de 
OBS-groep mede-hoofdsponsor van de 

Koningsdagfeesten van de Oranjevereniging 
Pijnacker. Samen met Kees Weerheim van BHV 
Nederland die elders in dit programmablad zijn 
verhaal doet. 

Liefst had Kees samen met Oscar zijn verhaal 
gedaan, maar dat houden we tegoed voor de 
Wielerkrant. Oscar en Kees werken als sponsors 
nauw samen bij het ondersteunen van lokale 
Pijnackerse evenementen, waar ze ook graag bij 
aanwezig zijn, om te genieten van de festiviteiten 
en om allerlei dorpsgenoten te ontmoeten in een 
ontspannen sfeer. Ze vinden het mooi om deze 
evenementen in hun eigen Pijnacker mede mogelijk 
te maken en ze waarderen ook de passie en de inzet 
van de talloze vrijwilligers die zich er voor inzetten 
om de inwoners een gezellige dag te bezorgen.

René van Haastert wil met Velux ook meer betekenen voor de particuliere sector. Op Koningsdag zal de 
vernieuwde nieuwe site met ook een nieuw logo te bezoeken zijn!


